

Pencapaian ICANN

Diantara pencapaian ICANN baru-baru ini:

ICANN mengelola persaingan pasaran untuk mendaftarkan nama Kawasan Kekuasaan generik (gTLD) menyebabkan penurunan pembelanjaan nama Kawasan Kekuasaan sampai 80% dan pengguna dan perusahaan boleh menyimpangkan sebanyak Amerika Syarikat 1 biliun dollar setiap tahun dalam hal biaya pendaftaran Kawasan Kekuasaan.

ICANN melaksanakan Polisi Resolusi Perselisihan Nama Kawasan Kekuasaan Yang Berseragam (Uniform Domain Name Dispute Resolution Policy) (UDRP) yang telah dipergunakan untuk menyelesaikan lebih dari 5000 perselisihan mengenai hak-hak kepada nama-nama Kawasan Kekuasaan. UDRP adalah dir encanakan untuk menjadi berkesan dan,menghemat.

Bekerja secara perseimbangan dengan masyarakat teknik dan pemegang saham yang sesuai, ICANN menerima garis pedoman untuk menggunakan Penginternasionalan Nama Kawasan Kekuasaan (Internationalized Domain Names) (IDN), dan dengan ini membuka jalan kepada pendaftaran Kawasan Kekuasaan dalam beraturan bahasa di dunia ini.

Pelaksanaan ICANN

Pada tahun 2000, ICANN memperkenalkan tujuh gTLDs baru:

aero, .biz, .coop, .info, .museum, .name, dan .pr o. Masyarakat ICANN sekarang sedang menyelidiki kemungkinan untuk menambahkan lebih gTLDs.

Sebagai balasan kepada masyarakat per hatian berkenaan kebebasan perseorangan dan perihal dapat dimasuki, ICANN mengadakan beberapa seminar tentang Whois, database (dasar data) umum untuk pendaftaran nama Kawasan Kekuasaan.

Dengan penggunaan IPv6, protokol pengnomboran alamat IP yang baru, kecekapan antar operasi terus menjadi tugas utama ICANN.

With the deployment of IPv6, the new IP addr ess numbering protocol, global network inter operability continues to be a primary mission for ICANN.

ICANN Menyambut Peserta

ICANN menerima turut sertanya siapa saja yang berminat dalam polisi Inter net sedunia sebab ia berhubung dengan tugas ICANN dalam perusahaan menyesuaikan teknik. ICANN membekal banyak tempat perbincangan umum di Inter net yang senang dihubungi melalui website ICANN, dan Pertubuhan Penyokong serta Komiti Penasihat memiliki banyak pendaftaran alamat yang aktif untuk para peserta. Disamping itu, ICANN sering bersidang pertemuan umum sepanjang tahun. Pertemuan-pertemuan yang baru-baru ini telah diadakan di Buchar est, Montreal, Shanghai, Rio de Janer o, dan Accra.

Sila merujukan kepada website Pertubuhan Penyokong dan Komiti Penasihat untuk memperolehkan lebih banyak maklumat:

Address Supporting Organization
(Pertubuhan Penyokong Alamat)
www.aso.icann.org

Country Code Domain Name Supporting Or ganization
(Pertubuhan Penyokong Nama Kawasan Kod Negeri)
www.ccnsa.icann.org

Generic Names Supporting Or ganization
(Pertubuhan Penyokong Nama Generic)
www.gnsa.icann.org

At-Large Advisory Committee
(Komiti Penasihat Berkuasa Penuh)
www.alac.icann.org

Governmental Advisory Committee
(Komiti Penasihat Pemerintah)
www.gac.icann.org

Lebih banyak maklumat mengenali ICANN boleh didapati dari website ICANN:

<http://www.icann.org>



**Internet Corporation for Assigned
Names and Numbers**

*Masyarakat Internet sedunia
bekerjasama untuk meningkatkan
kestabilan dan kejujuran Internet.*